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Letos jsme opět mohli uspořádat Tříkrá-
lovou sbírku. Tři králové navštívili obča-

ny v neděli 9. ledna 2022. Letošními 
koledníky byli Anastázie Konečná, Le-

ontýna Konečná, Petr Řičánek, Miroslav 
Řičánek ml., Veronika Unjatycká a Mi-

roslav Unjatyckyj. Každá skupina měla 
svého vedoucího. Vedoucí 1. skupinky, 
která šla od obecního úřadu směrem ke 

konci vesnice, byla Romana Řičánková. 
Druhou skupinku vedla paní Věra Mar-

ková od obecního úřadu nahoru do Rad-
slaviček. Lenka Konečná zajistila za 

podpory obce občerstvení pro koledníky. 
V naší obci bylo vybráno 14 750,- Kč. 

Děkujeme všem občanům za štědré pří-
spěvky na sbírku. Také chceme poděko-

vat občanům za sladkosti a vřelé přivítá-
ní koledníků. 

Věra Marková, Romana Řičánková, 

Lenka Konečná  

Tříkrálová sbírka 

Vzhledem ke covidovým opatřením ne-
bylo možné uspořádat akci Rozsvěcení 

stromu, která je spojena s mikulášskou 
nadílkou. Pro děti jsme proto připravily 

vánoční tvoření. Děti si na obecním úřa-
dě vyzvedly vánoční ozdobu, kterou vy-

malovaly a za ní dostaly vánoční balíček. 

Ozdoby jsme vyvěsily na autobusové 
zastávky, které navodily vánoční atmo-

sféru v obci. 

 

Věra Marková, Romana Řičánková, 

Lenka Konečná  

Vánoční tvoření 
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                     Slovo starosty, oprava kříže u pískovny 

Slovo starosty 

 
Vážení čtenáři, 

letošní letní vydání našeho zpravo-

daje je pro mě osobně v několika 

směrech výjimečné.  

V první řadě tento poslední rok vo-

lebního období dokončujeme většinu 

(i dlouhodobých) stavebních projek-

tů, které jsme si v zastupitelstvu 

obce dali jako prioritu: opěrná zeď 

Radslavice, chodník v Radslavič-

kách, oprava obecního dvora a další. 

Za druhé se nám konečně podařilo 

dotáhnout dokonce Změnu č. 1 

Územního plánu obce Radslavice. 

Tato změna začala již koncem minu-

lého volebního období a nyní je vše 

dokončeno. Pro Radslavice je to 

podle mého názoru velká změna k 

lepšímu. Vznikly nové plochy pro 

stavění a naše obec se může rozrůs-

tat. 

A za třetí je pro mě tohle vydání 

zpravodaje výjimečné tím, že již 

nadále nebudu psát slovo starosty. 

Rozhodl jsem se, že v dalším voleb-

ním období již nebudu kandidovat 

do obecního zastupitelstva. Chci se 

věnovat více svému podnikání a 

rodině. 

V komunálních volbách na konci 

září si zvolíte nové zastupitele, ze 

kterých vzejde nový starosta nebo 

starostka. Novým zastupitelům přeji 

hodně štěstí v práci (které mimocho-

dem bude stále přibývat) a vám ob-

čanům přeji vše dobré a pevné zdra-

ví. 

 

Marek Doležal, starosta 

Slovo starosty 
Letos se podařilo prosadit výdaje na opra-

vu kříže Krista u pískovny. Je to přeci jen 

dominanta, která je vidět jako první při 

vjezdu do naší obce od Pustiměře, a proto 

si zaslouží udržovat. Navíc dostane nový 

betonový základ s izolací, takže vydrží po 

mnoho dalších let v dobré kondici. Kříž 

byl poničen již řadu let, hlavně za doby 

totality utrpěl největší poškození. Od té 

doby nebyla kříži věnována velká pozor-

nost. Opravu provádí restaurátorská firma 

Jaroslava Budíka z Vyškova, která má v 

okolí velmi dobré reference a osobně 

jsem viděl několik jejich velmi povede-

ných oprav. Tato oprava by měla být ho-

tová v polovině léta. 

Nutno podotknout, že velkou zásluhu na 

zmíněné akci má pan Jan Alán, který mě 

opakovaně několik let (v dobrém slova 

smyslu) upozorňoval na chátrající stav 

kříže. Velmi mě potěšilo, když mi pan 

Alán osobně zatelefonoval a děkoval, že 

jsme na tuto akci uvolnili peníze, protože 

se za celých 33 let, co na tuto skutečnost 

upozorňuje, nic nového neudálo, až teď. 

 

Marek Doležal, starosta 

Oprava kříže u pískovny 
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Zprávy ze zastupitelstva 

1. Zastupitelstvo obce Radslavice určuje zapisovatelku pí. Lenku Konečnou a ověřovatele zápisu pí.  Mgr. Janu Szkutovou a p. 

Jiřího Navrátila. 

2. Zastupitelstvo obce Radslavice bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 10/2021, 11/2021 a 12/2021. 

3. Zastupitelstvo obce Radslavice vydává formou opatření obecné povahy Změnu č. 1 Územního plánu Radslavice.  

Usnesení č. 1/2022 bylo schváleno. 

4. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Dodatek č.: 1/2021 ke smlouvě č.: PR-001040020186/001-PROS o smlouvě budou-

cí o zřízení věcného břemene se spol. EG.D, a.s. 

Usnesení č. 2/2022 bylo schváleno. 

5. Zastupitelstvo obce Radslavice bere na vědomí připomínky z diskuse.  

Usnesení č. 3/2022 bylo schváleno. 

Výpis usnesení z letošního 26. ledna  

Výpis usnesení z letošního 6. dubna 
1. Zastupitelstvo obce Radslavice určuje zapisovatelku pí. Lenku Konečnou a ověřovatele zápisu pí.  Mgr. Janu Szkutovou a p. 

Jiřího Navrátila. 

2. Zastupitelstvo obce Radslavice bere na vědomí, že položka 1340 se nahradí novou položkou 1345 –   příjem z poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství a příjem z poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci. 

3. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Smlouvu o příspěvku na spolufinancování sítě sociálních služeb ORP Vyškov. Pří-

spěvek obce pro rok 2022 činí 33 000,- Kč. 

Usnesení č. 1/2022 bylo schváleno. 

4. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Smlouvu o dílo č. 1/2022 na opravu pískovcového kříže u hřiště v Radslavicích s p. 

Mgr. Jaroslavem Budíkem ve výši 261 100,- Kč. 

Usnesení č. 2/2022 bylo schváleno. 

5. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Účetní závěrku obce Radslavice za rok 2021.  

Usnesení č. 3/2022 bylo schváleno. 

6.  Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Účetní závěrku Mateřské školy Radslavice, příspěvkové organizace za rok 2021. 

Usnesení č. 4/2022 bylo schváleno. 

7. Zastupitelstvo obce Radslavice deleguje v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve 

znění pozdějších předpisů, pana Karla Školaře jako zástupce a pana Marka Doležala jako náhradníka tohoto zástupce pro případ 

jeho nemoci nebo pracovního zaneprázdnění, k zastupování obce Radslavice na valných hromadách společnosti Vodovody a 

kanalizace Vyškov, a.s., IČ 49454587, konaných v průběhu roku 2022. 

Usnesení č. 5/2022 bylo schváleno. 

8. Zastupitelstvo obce Radslavice deleguje v souladu s ustanovením § 84, odst. 2, písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, 

ve znění pozdějších předpisů, pana Karla Školaře jako zástupce a pana Marka Doležala jako náhradníka tohoto zástupce pro 

případ jeho nemoci nebo pracovního zaneprázdnění, k zastupování obce Radslavice na valné hromadě akciové společnosti 

RESPONO, a.s., IČ 49435612, která se bude konat dne 7.6.2022. 

Usnesení č. 6/2022 bylo schváleno. 

9. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje žádost Linky bezpečí, z.s. o poskytnutí finančního příspěvku ve výši 3  000,- Kč. 

Usnesení č. 7/2022 nebylo schváleno. 

10. Zastupitelstvo obce Radslavice bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 1/2022, 2/2022. 

11. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje žádost o zpracování územní studie pro plochy B100 a O100 Územního plánu 

Radslavice u Vyškova.  

Usnesení č. 8/2022 bylo schváleno. 

12. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Smlouvu o dílo č. 220406/2 s firmou Jihomoravská stavební s.r.o. na akci 

„Oprava přístřešků a zpevněných ploch – Obec Radslavice“ ve výši 980 453,32 Kč.  

Usnesení č. 9/2022 bylo schváleno. 

13. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Smlouvu o dílo č. 220406/1 s firmou Jihomoravská stavební s.r.o. na akci 

„Radslavice – zahradní domek MŠ – zázemí a zpevněné plochy“ ve výši 547 827,50 Kč.  

Usnesení č. 10/2022 bylo schváleno. 

14. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Dodatek č.2 Smlouvy 4311/2021 s firmou Navláčil stavební firma, s.r.o. ve výši 

624 642,15 Kč.  

Usnesení č. 11/2022 bylo schváleno. 

15.  Zastupitelstvo obce Radslavice bere na vědomí připomínky z diskuse.  

Usnesení č. 12/2022 bylo schváleno. 
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Zprávy ze zastupitelstva, platné vyhlášky 

Radslavák — červen 2022  

Výpis usnesení z letošního 15. června  
1. Zastupitelstvo obce Radslavice určuje zapisovatelku pí. Lenku Konečnou a ověřovatele zápisu p. Karla Školaře a p. Jiřího 

Navrátila. 

2. Zastupitelstvo obce Radslavice bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 3/2022, 4/2022, 5/2022. 

3. Zastupitelstvo obce Radslavice stanovuje 7 členů zastupitelstva obce na volební období 2022-2026.       

Usnesení č. 1/2022 bylo schváleno. 

4. Zastupitelstvo obce Radslavice bere na vědomí Závěrečný účet DSO Hanácký venkov za rok 2021. 

5. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Závěrečný účet obce Radslavice za rok 2021 a vyjadřuje      souhlas s  celoročním 

hospodařením, a to bez výhrad.  

Usnesení č. 2/2022 bylo schváleno. 

6. Zastupitelstvo obce Radslavice schvaluje Smlouvu o dílo s Ing. arch. Václavem Slovákem na zhotovení Územní studie US 

101 Radslavice ve výši 266 200 Kč s DPH. 

Usnesení č. 3/2022 bylo schváleno. 

7. Zastupitelstvo obce Radslavice bere na vědomí připomínky z diskuse.  

Usnesení č. 4/2022 bylo schváleno. 

 

Důležité a platné vyhlášky 
V této části bych rád upozornil na platné obecní vyhlášky. Níže uvádím nejdůležitější citace. Celý přehled o obec-

ních vyhláškách najdete na webu obce Radslavice zde: www.obecradslavice.com > Obecní úřad > Hlavní dokumen-

ty úřadu  > Vyhlášky a nařízení 

Vyhláška  OZV č. 3/2008 o zabezpečení veřejného pořádku: 

…...Každý je povinen se zdržet o nedělích a státem uznaných svátcích veškerých prací spojených s užíváním zaříze-

ní a přístrojů způsobujících hluk jako křovinořezů, motorových pil, cirkulárek a benzínových sekaček na trávu….. 

 

Vyhlášku OZV č. 5/2008 kterou se stanovují podmínky pro pálení suchých rostlinných materiálů 

…..Suché rostlinné materiály lze spalovat pouze v období od 1.3. do 30.11. a to jen za příznivých povětrnostních 

podmínek…. Suché rostlinné materiály se nesmí spalovat o nedělích a státem uznaných svátcích……. 

 

Vyhlášku OZV č. 4/2008 kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství 

…..Na veřejných prostranstvích v obci, je možný pohyb psů pouze na vodítku nebo s náhubkem. .....Na veřejných 

prostranstvích v obci, se zakazuje výcvik psů…..Splnění těchto povinností zajišťuje osoba která má psa na veřejném 

prostranství pod dohledem. 

 

Děkuji, že dodržujete pravidla, která zpříjemňují  život obci nám všem. 

Pokud chcete mít přehled o dění v naší obci přihlašte se k odběru novinek na našem obecním webu 

www.obecradslavice.com ve spodní části. Sledujte nás i na sociálních sítích IG nebo FB kde se snažíme informovat 

o důležitých událostech v naší obci a okolí. 
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Změna územního plánu 

Změna č. 1 Územního plánu Radslavice 
Letos na jaře obecní zastupitelstvo schválilo dlouhodobě očekávanou Změnu č. 1 Územního plánu Radslavice. Díky této změně 

oficiálně došlo k povolení plánování výstavby v bývalém areálu JZD a na dalších plochách u solární elektrárny a u fotbalového 

hřiště. Více informací najdete na stránkách obce Radslavice v sekci https://obecradslavice.com/uzemni-plan-obce 

 

https://obecradslavice.com/uzemni-plan-obce
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Opěrná zeď, přípojky 

Oprava opěrné zdi kopeček Příhon 
Oprava opěrné zdi v Radslavicích je prakticky hotová. Po pro-
dloužení termínu dokončení, odsouhlasených víceprací a opra-
vách nedodělků se konečně blížíme do cíle. Předávání celé 
stavby začalo již koncem dubna. Během této doby se opravova-
ly nedodělky a doasfaltování krajské komunikace. Na tuto stav-
bu jsem slyšel jak slova chvály tak i kritiku. Oboje patří k vel-
kým stavebním projektům. Pro mě je hlavní, že občané bydlící 
na prvním kopečku můžou opět parkovat svá auta před domem, 
již se nemusí dále obávat, že by se opěrná zeď posunula. Jako 
bonus navíc tito občané získali větší prostor před domem o cca 
60 cm. Není to mnoho, ale technické řešení nám nedovolí více. 
Ale i těch 60 cm je při procházce na prvním kopečku citelně 
znát. 

 
Marek Doležal, starosta 

Možná jste si všimli, že v Radslavičkách probíhají výkopové 

práce. Jedná se prodloužení přípojky NN pro plánovanou 

chatku na poslední parcele u lesa. V rámci realizace této 

zemní přípojky dochází také k novému zemnímu připojení 

dvou RD na trase. Stavba přípojky by měla být hotová do 

začátku prázdnin, tak ještě prosím o trpělivost při kompliko-

vaném průjezdu okolo zvoničky. 

Marek Doležal, starosta 

Výstavba přípojek NN Radslavičky 

Radslavák — Červen 2022  
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Oprava dvora, MŠ zahradní domek 

Nový zahradní domek v mateřské škole 
Letos se dočkaly dalších stavebních úprav i venkovní prostory MŠ Radslavice, kde jsme v rámci renovace obecního dvora vybu-

dovali dětem novou dlážděnou plochu s novým zahradním domkem. Starý zahradní domek, který již dosluhoval a nevyhovoval 

současným normám, musel být odstraněn. Moderní domek je pro uskladnění hraček a má i vlastní sociální zařízení pro děti, kte-

ré si hrají venku.  

Marek Doležal, starosta 

Oprava obecního dvora 
Začátkem roku jsem zahájili výběrovým řízením opravu obecního dvora, která je již dokončena. Díky nově vybudovaným gará-

žím pro komunální techniku a popelnice jsme získali krásné zázemí a hodně prostoru navíc. Součástí projektu bylo i vydláždění 

dvora. V plánu toho bylo ovšem daleko více. Plánovali jsme předláždit stání pro kontejnery u obecního dvora. Tato akce se ne-

dala realizovat kvůli nalezené přípojce telefonu vedoucí těsně pod stávající dlažbou, tedy ne v normované hloubce. Museli by-

chom požádat O2 o přeložku, která by úpravu tohoto stání hodně prodražila.  

Marek Doležal, starosta 
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Oprava vodojemu 

Radslavák — Červen 2022 

Dlouho plánovaná oprava vodojemu v Radslavičkách je v plném proudu. Společnost VAK Vyškov realizuje výměnu podzem-

ních nádrží vodojemu v Radslavičkách, který zásobuje pitnou vodou celou naší obec. Tato rekonstrukce byla plánovaná dlouho 

dopředu a samozřejmě podléhala převodu majetku vodovodních sítí do majetku VAK Vyškov, které jsme jako obec akcionáři. 

Momentálně je obecní vodovod zásoben z provizorní cisterny 25 m3, která nahrazuje vyměňované nádrže. Stavba by měla být 

dokončena v listopadu tohoto roku. 

Žádáme tímto občany, aby v rámci šetření vodou omezili napouštění bazénů. 

Marek Doležal, starosta 

Oprava vodojemu 
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Loštice a Bouzov 

 Zájezd Loštice a Bouzov 
V dubnu obec uspořádala odložený zájezd do Muzea olomouc-

kých tvarůžků a na hrad Bouzov. První zastávka byla 

v Lošticích. V muzeu jsme si mohli prohlédnout historický vý-

voj a výstavbu výrobny tvarůžků. Rozsah expozice nás velmi 

mile překvapil svou velikostí a podrobným obsahem. Návštěv-

níci si mohli vyzkoušet, jak probíhala výroba tvarůžků vlastní-

mi silami. Na konci prohlídky byla podniková prodejna, která 

obsahovala široký výběr tvarůžkových výrobků. Po prohlídce 

muzea jsme navštívili místní restaurace a cukrárny, které nabí-

zely mnoho tvarůžkových specialit.  

Na hradě Bouzov jsme měli zajištěn prohlídkový okruh 
s výkladem. Zde jsme si prohlédli soukromé apartmány, scho-

dišťovou halu, velmistrovu ložnici, loveckou síň a kapli. Z bo-
hatě zdobeného interiéru a dochovaného vybavení jsme byli 

velice nadšeni a překvapeni. Krásné počasí a pestrý program 
nám zpříjemnili výlet. 

 

 

Věra Marková, Romana Řičánková, Lenka Konečná  



11  

   Energylandia 

Radslavák — Červen 2022  

Energylandia 
Kulturní komise uspořádala ke Dni dětí zájezd do Energylandie v Polsku. Děti se na výlet velmi těšily a náladu jim nezkazily 

ani občasné dešťové přeháňky. Mile nás překvapilo nové rozšíření parku, které všichni velmi ocenili. Dominantou byla nej-

větší dřevěná horská dráha na světě.  

Na závěr bychom chtěli poděkovat všem zastupitelům a starostovi za podporu a organizaci pořádaných akcí kulturní komisí.  

Věra Marková, Romana Řičánková, Lenka Konečná  
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Den matek 

      Den matek 
Kulturní komise ve spolupráci s Mateřskou školou Radslavice 
uspořádaly dne 8. května 2022 v kulturním domě Den matek. 

Po úvodním slovu starosty vystoupily děti, které si připravily 
písničky z pohádek, básničky a hru na hudební nástroje. Jako 

první vystoupila Viktorka Sedláková – zpěv, Leontýna Koneč-
ná – bicí, Veronika Spáčilová, Elena Ising a Anastázie Koneč-

ná – klávesy a zpěv, Karel Brunclík – trubka, Elena Ising – 
básnička, Vojtěch Posolda – zpěv, Karel Brunclík – básnička. 

Na závěr jejich vystoupení zazpívaly společně písničku a na 
kytaru je doprovodila Leona Brunclíková. Potom vystoupily 

děti z mateřské školky s bohatým programem písniček a básni-
ček o maminkách. Po skončení programu bylo připraveno ob-

čerstvení s kávou. Mezitím si mohly děti vymalovat pro ma-
minky dřevěnou destičku s přáním.  

Věra Marková, Romana Řičánková, Lenka Konečná  
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Mateřská škola 
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      Školka plná pohody 

Školní rok 2021/2022 se už blíží ke konci. Pro některé děti 

končí období školky a po prázdninách nastoupí do 1. třídy zá-

kladní školy. Prožili jsme spoustu hezkých chvil, radostí a po-

znávání. Některé děti si našly nové kamarády a přátelství jim 

možná vydrží celý život.  

Můžeme vzpomínat na krásné společné akce s rodiči. Na pod-

zim zamykání zahrádky a na jaře zase její odemykání. Svátek 
maminek jsme oslavily ve školce a poté i v kulturním domě. 
Letos jsme poprvé připravily oslavu tatínkům na den otců.  

Děti si nádherně užily svůj svátek. V pátek 27. 6. jsme vyrazili 

na oslavu dne dětí k vojákům. Program byl bohatý, od malová-

ní na obličej, různé soutěže a hry, až po ukázky vojenské tech-

niky a seskoku parašutistů. 

Ve středu 1. 6. čekala děti oslava dne dětí ve školce. Rodiče 

přinesli občerstvení a učitelky připravily zábavnou hru 

s plněním úkolů. Na závěr děti dostaly sladkou odměnu. 

Nejvíce se všichni těší na zahradní slavnost spojenou 

s pasováním, která se koná v červnu. Letos se ponese v duchu 

divokého západu a kovbojů. Tato oslava je poslední akcí před 

prázdninami a pro předškoláky poslední ve školce. 

 

Těšíme se na další školní rok, na nové děti, další zážitky a po-

hodové chvíle v naší školce. 

 

 

 

Mgr. Lenka Dvořanová, DiS. 

ředitelka školy 
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Den dětí 

V sobotu 18. 6. proběhlo opožděné dopoledne věnované dětem. 

Jeho součástí byl i malý pohádkový les. Děti s pejskem a kočič-

kou vařily dort (Leontýna Konečná, Veronika Jelíková, Lucie 

Horká), králíci z klobouku jim připravily rozcvičku (Marie 

Oujezdská, Jana Oujezdská), s Patem a Matem vyzkoušely hod 

na cíl (Zuzana Fialová, Pavla Šebestová) a Maková panenka 

měla připravené hádanky (Marcela Bárdyová). Na hřišti byl 

nachystaný skákací hrad (Jirka Navrátil), malování na obličej 

(pí. Malcherová), vyrábění z korálků (Barča Doležalová s rodi-

či), kreativní tvoření z barevného písku (Věra Marková) a ob-

čerstvení (Romana Řičánková, Natálka Jelínková). Děti také 

mohly vyhrát dárečky, když u Lenky Konečné správně odpově-

děly na pohádkové hádanky. Dopoledne se vydařilo a děti si ho 

doufáme skvěle užily. Tak zase příští rok.  

Jana Szkutová 

Den dětí 
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Myslivci 
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Jsem rád, že po více než dvou letech mohu opět přispět do 

obecního zpravodaje i za náš spolek, který po covidové odmlce 

konečně mohl opět obnovit svoji činnost ve všech směrech. 

V první polovině letošního roku jsme zatím uskutečnili dvě 

akce. Ve čtvrtek 5. května jsme provedli brigádu na sběr od-

padků v okolí naší obce. Potěšující je fakt, že v letošním roce 

nebyly ani nechvalně známé lokality tolik plné nepořádku. 

Druhou akcí byly v neděli 29. května cvičné brokové střelby 

v Moravských Málkovicích. Našeho každoročního klání se 

tentokrát zúčastnili i myslivečtí kolegové z Pustiměře a Drysic. 

Celkem se sešlo 38 střelců. Mezi členy spolku zvítězil předse-

da spolku pan Jaromír Kolkop. 

V letních měsících nás čeká především práce zaměřená na sni-

žování škod zvěří na hospodářských plodinách v okolních po-

lích. Tato činnost neobnáší pouze samotný lov, ale především 

mnoho času stráveného většinou po nocích nebo brzkých rá-

nech v okolí polí nebo luk s cílem zamezit jakýmkoliv způso-

bem (vyplašení světlem, zvukem nebo pachem) zvěři ve vstupu 

do porostů především řepky, pšenice a kukuřice, kde by mohla 

způsobit zemědělcům nemalé škody. 

Na podzim letošního roku plánujeme tradiční oslavu svátku 

svatého Huberta a Martinský hon. Osud dalších společenských 

akcí (zájezd do sklípku, ples) je zatím nejasný a vše se bude 

odvíjet od stavu omezujících opatření v zimním období. 

Na závěr mého příspěvku mi dovolte, abych vám všem popřál 

krásné léto strávené s vašimi nejbližšími, a to konečně bez 

omezení v destinacích, na které jste se všichni tak dlouhou 

dobu těšili. A je úplně jedno, jestli budete cestovat přes půl 

světa, nebo budete jen ležet někde u českého rybníka. Hlavní je 

si to užít a odpočinout si.  

 

 

 

 

Zdeněk Adamec 

místopředseda MS Zelená Hora – Radslavice z. s. 

Ze života mysliveckého spolku 
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Tělovýchovná jednota 

TJ 

Vážení spoluobčané a členové,  

dovolte, abych připomněl, co se událo nového od vydání posledního článku. 

Po chudších letech ovlivněných pandemií a restrikcemi jsme se mohli na Silvestra opět sejít na hřišti pokochat se fotbalem. Hrá-

li svobodní proti ženatým a opět vyhráli ženatí. Kromě občerstvení v okénku jste si mohli dát tradiční divotvorný elixír, rozlou-

čit se s uplynulým rokem a opět (konečně!) si pochutnat na zabijačkových dobrotách. Návštěvnost byla pěkná a bylo vidět, že 

většině lidí to scházelo. Děkujeme všem, kdo pomáhali, ať už na samotné zabijačce, tak přímo na akci, a hlavně s následným 

úklidem.  

S fotbalisty Rapidu jsme se zúčastnili soustředění v Bystřici u Jablunkova. Tentokrát jsme nemohli přímo do Jablunkova do 

Penzionu Kostkov, protože je již nefukční. Tak jsme si našli ubytování právě v nedaleké Bystřici na tamním stadionu, kde mají 

krásné zánovní ubytovací zařízení. Zúčastnilo se celkem 13 členů týmu. Počasí nám letos nedopřálo tradiční výlet na běžkách, 

ale i tak jsme se vedle dřiny na trénincích dobře zabavili. Soustředění se povedlo a už se těšíme, že se tam v příštím roce opět 

vrátíme.   

Fotbalová sezóna je v plném proudu a přiznejme si, že se nám v některých zápasech nedařilo podle našich představ. Trápíme se 

především v koncovce. Nepomohly nám také absence zraněných hráčů, hlavně dlouhodobý výpadek Honzy Posoldy, který chy-

běl téměř celou sezónu. Na další sezónu by však měl být zpět. Objevil se také zájem několika mladších kluků hrát za Rapid, což 

vítáme a doufám, že se co nejdříve připojí a do našeho týmu přinesou čerstvý vítr, jenž potřebujeme jako koza drbání.  

Na závěr chci fanouškům poděkovat za neutuchající podporu a pozvat je i všechny ostatní, na tradiční Turnaj v malé kopané, 

který se uskuteční v sobotu 2. července na hřišti od 9:00 hodin. Akce trvá celý den a zahrají nám DJ Roman a večer skupina 

Kristovy Léta. Přijďte ochutnat všechny dobroty, které připravíme a poslechnout kvalitní rock-big-beatovou kapelu.  

 

 

Jaroslav Konečný 

                  Předseda Tělovýchovné jednoty Radslavice, z.s. 
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Sbor dobrovolných hasičů 

Sbor dobrovolných hašičů 
Vážení občané, 

ta dlouhá doba po vydání posledního zpravodaje neuvěřitelně rychle utekla, a proto bychom se s vámi rádi podělili o nové zážit-

ky a informace za první půlrok 2022. 

V letošním roce naše jednotka požární ochrany naštěstí nemusela zasahovat. Je vidět, že se občané řádně starají o své kotle a 

komíny dle vyhlášky č. 34/2016 Sb. Vyhláška o čištění, kontrole a revizi spalinové cesty. 

Ano, náklady za kominíka a revizora v dnešní době nejsou zrovna 

malé, přesto se vyplatí. Řešení nenadálých situací vždy bývá složité a 

psychicky velmi náročné. 

2. dubna se naši strojníci zúčastnili po pěti letech školení strojníků 

JPO V na hasičské zbrojnici ve Vyškově a absolvovali závěrečné 

zkoušky. Školení bylo rozděleno na teoretické a praktické. Praktická 

zkouška byla provedena u rybníka Kačenec ve Vyškově. Všichni 

strojníci obstáli na výbornou a prodlužuje se jim osvědčení o dalších 

5 let.  

8. května jsme se zúčastnili tradiční mše svaté na počest sv. Floriána 

v Drysicích. Po kostele jsme navštívili hřbitov, kde jsme u hrobu La-

dislava Adamce zavzpomínali na našeho bývalého okrskového sta-

rostu. 

15. květen je den, kdy byla v rámci IV. okrsku uspořádána okrsková soutěž v požárním útoku s vodou. Organizace se ujal SDH 

Pustiměř. Za krásného počasí soutěžilo celkem 5 sborů (Radslavice, Drysice, Pustiměř, Zelená Hora, Podivice). Omluveni byli 

Myslejovice, kde momentálně JPO nefunguje.  

Výsledky:  

1. místo – Pustiměř 

2. místo – Radslavice 

3. místo – Podivice 

4. místo – Drysice 

5. místo – Zelená Hora 

Ve středu 18. května byla uskutečněna členská schůze našeho sboru na hasičské zbrojnici. 

Na schůzi bylo oficiálně oznámeno družstvem mužu, že od roku 2022 již nebudou soutěžit 

v okresním kole ligy Vyškov. Hlavním důvodem je „přestárlost“ sportovců (věk od 25 – 45 

let). Bohužel v našem sboru chybí dorostenci, kteří by nahradili jednotlivé pozice. Domluvili 

jsme se tedy, že pokud bude čas a chuť, sportovci nějakou soutěž poběží, nikoliv však 

v rámci ligy. Družstvo žen v tomto roce dál pokračuje ve Vyškovské lize a bude reprezento-

vat náš sbor na okrese Vyškov.  

Stejně tak to platí i pro naše „mladé hasiče“, kteří reprezentují naši obec po celém okrese 

Vyškov již od roku 2010, a to zejména zásluhou manželů Igora a Heleny Formánkových a 

Lukáše Formánka. 

Rádi bychom vás informovali o nových vedoucích těch nejmladších hasičů ve věku 3 – 5 let, 

kdy je od tohoto roku vedou Mgr. Jana Otevřelová a MVDr. Helena Jelínková.  
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Sbor dobrovolných hasičů 
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V sobotu 4. června jsme uspořádali již 22. ročník okresní hasičské ligy Vyškov u nás v Radslavicích. Letos se zúčastnilo celkem 

25 družstev. Počasí i když chvíli zapršelo, bylo vynikající stejně tak jako občerstvení a skvělá nálada.  

Byla to soutěž, která se opravdu vydařila. Naše družstvo mužů mělo nejlepší čas a v celkovém umístění obhájili prvenství. Záro-

veň vyhráli i putovní pohár, který bude opět po mnoha letech vystaven v klubovně hasičské zbrojnice.   

Výsledky: 

Muži: 

1. místo Radslavice (17,61) 

2. místo Hodějice (18,07) 

3. místo Velká (Hranice na Moravě) 

Ženy:  

1. místo Dětkovice (17,73) 

2. místo Hodějice (18,05) 

3. místo Radslavice (18,07)  

Nejrychlejší čas u žen: 

Jana Otevřelová (SDH Radslavice) 

Rádi bychom poděkovali všem sponzorům, kteří nás podpořili jak finančně, tak darem. Také děkujeme všem, kteří nám pomohli 

s občerstvením u okýnek, jmenovitě pak paní Heleně Kolkopové, která nám zajistila vynikající jídla. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

K dnešnímu dni eviduje SDH Radslavice:    

děti od 3 – 17 let = 51, muži od 18 let = 35, ženy od 18 let = 21, celkem 107 členů. 

 

 

František Holub                                                                                                                                                     Martin Jelínek                                                                              

starosta SDH                                                                                                                                                           velitel JSDHO                                                                            

starosta IV.okrsku                                                                                                                                                  velitel IV.okrsku                                                                           
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Červenec       2. 7.                Turnaj v malé kopané 

                      11. - 22. 7.      Příměstský tábor (ZŠ) 

                      25. - 29. 7.      Příměstský tábor (MŠ) 

 

Srpen        6. 8.        Turnaj v nohejbale 

         *               Branný závod 

   

Září               10. 9.              Karoli cup - nohejbal 

                       17. 9.              Hasiči noční soutěž 

                       17. 9.             Zájezd Bratislava 

Říjen  *       Drakiáda 

                                                

Listopad        5. 11.              Strašidelná stezka 

        11. 11.            Lampionový průvod 

                      27. 11.             Rozsvěcení betlému s mikulášskou nadílkou 

        *               Zájezd Krakov 

  

Prosinec        31. 12.      Silvestrovský fotbal 

        31. 12.      Silvestrovská diskotéka pro děti 

 

* termín akce není ještě přesně znán 

 
Termíny se mohou v případě potřeby změnit.  

Plánované akce do konce roku 

Plánované akce do konce roku 


